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Team Taakveld Onderwerp Toelichting 

Marjan van Kampen – Nouwen  

Bedrijfsvoering 

(communicatie, bestuurlijke 

en juridische zaken, 

Personeel en Organisatie, 

Dienstverlening en 

ICT/informatiebeveiliging) 

I&A Opzeggen ontwikkelcontract ZO 

(Zaaksysteem) / overdracht intellectueel 

eigendom  

Naar aanleiding van het directiebesluit van 18 mei 

2022 om te stoppen met de ontwikkeling van het 

zaaksysteem ZO zijn gesprekken gevoerd met de 

ontwikkelaars. Inmiddels is schriftelijk aan hen 

bevestigd dat de gehele ontwikkeling van ZO is 

gestopt en dat zij volgens de GIBIT voorwaarden 

verplicht zijn om het huidige systeem te 

onderhouden tot dat een nieuw systeem is 

geïmplementeerd. Tevens is er correspondentie met 

de ontwikkelaars over de overname van het 

intellectuele eigendom van de ontwikkelde 

software. 

Toezicht en 

handhaving/Openbare 

orde en veiligheid   (inclusief 

brandweer, 

reddingsbrigades en 

vergunningen bijzondere 

wetten) 

    Boa’s De boa’s zijn inmiddels gehuisvest in het 

politiebureau. Dit zal onder andere de 

samenwerking tussen politie en de boa’s versterken. 

De samenwerking wordt vastgelegd in een 

gezamenlijk handhavingsarrangement. De boa’s 

zullen, onder de verantwoordelijkheid van de 

teamleider, dagelijks worden aangestuurd door de 

beleidsmedewerker (coördinator) toezicht & 

handhaving. Deze zal tevens het eerste 

aanspreekpunt zijn voor diverse partijen.  

 Veiligheid Camera’s stations gebied Schagen Camera’s stations gebied Schagen. Eind maart zijn 

de tijdelijke camera’s in het stations gebied in 

Schagen weer verwijderd. De camera’s stonden 

hier voor een periode van 3 maanden om overlast 

en vernielingen tegen te gaan. Er wordt momenteel 

onderzocht of we over kunnen gaan naar een 

structurelere vorm van camera toezicht. De raad 

wordt hier later verder over geïnformeerd.  

  Paasvee  We kunnen terugkijken op een mooi en geslaagd 

Paasvee. Zowel de tentoonstelling als het horeca 



evenement zijn goed verlopen. Er zijn wel wat 

opstootjes geweest maar deze zijn vergelijkbaar met 

een reguliere uitgaansavond. Dit jaar hebben wij 

voor het eerst een grote groep toezichthouders van 

Vonk beroepsopleidingen ingezet als extra 

toezichthouders. Er wordt door een externe 

organisatie een evaluatie opgesteld 

(samenwerking, veiligheid, 

vergunningsvoorwaarden e.d.) over het gehele 

evenement.   

  VR-game tegen Steekgeweld Mee & de Wering heeft een VR-game ontwikkeld 

met een aantal ketenpartners gericht op het tegen 

gaan van steekgeweld onder jongeren.  Samen 

met L!nk Jongerenwerk wordt deze game (in eerste 

instantie) aangeboden aan scholen binnen de 

gemeente Schagen.  

  Suïcide preventie 113 Zelfmoordpreventie heeft afgelopen periode de 

publiekscampagne 1K Z1E J3 gelanceerd. Waar de 

campagne eerder vooral op social media plaats 

vond is er nu gekozen voor campagne in het 

straatbeeld door het plaatsen van bankjes. In 

Schagen is inmiddels een bankje geplaats. Bij de 

onthulling van het bankje is tevens een voorlichting 

gegeven aan leerkrachten van het middelbaar 

onderwijs over zelfmoordpreventie.   

  Stichting Zinloos geweld  De gemeente Schagen is door de Landelijke 

Stichting Tegen Zinloos Geweld door middel van 

een brief verzocht om ‘vriend’ (lidmaatschap) te 

worden van de Stichting. Deze brief is in november 

2022 ter informatie aan de gemeenteraad 

toegestuurd. De Stichting biedt een aantal 

producten voor dit lidmaatschap zoals stoeptegels 

en voorlichtingen. Echter is de gemeente al in het 

bezit van de zinloos geweld tegels. En daarnaast 

wordt al voorlichting gegeven op scholen door o.a. 



L!ink Jongerenwerk. Hier wordt o.a. de VR-game 

tegen steekgeweld voor gebruikt.   

  Nieuwbouw brandweerkazerne Dirkshorn We zijn in gesprek gegaan met de omgeving. Op dit 

moment wordt er gewerkt aan een 

vaststellingsovereenkomst zodat binnenkort gestart 

kan worden met de bouw van de kazerne. 

  Huisvesting Reddingsbrigade Sint 

Maartenszee 

Er vinden onderzoeken plaats. Het stikstof onderzoek 

is afgerond, nu is gestart met het onderzoek 

natuurbeschermingswet. In oktober is hier meer 

duidelijkheid over. 

Regionale samenwerking, 

Bezwaarschriften en 

klachten, Representatie, 

Raadsthema Bestuurlijke 

vernieuwing, Programma 

Dienstverlening 

   

Puck de Nijs – Visser  

Sociale zaken en 

werkgelegenheid  

   

Energy & Health campus, 

Pallas en beleid Seed Valley 

   

 

  

Onderwijs en jeugd  Sociale ontwikkeling  Jongerenparticipatie Het college heeft besloten om invulling te geven 

aan de ambitie uit het coalitieakkoord om te komen 

tot een jongerenraad, door het uitvoeren van een 

verkenning naar de invulling van 

jongerenparticipatie samen met jongeren uit de 

gemeente Schagen. De vorm die 

jongerenparticipatie krijgt, wordt door de jongeren 

zelf ingevuld. Hierbij worden de jongeren begeleid, 

en zetten we een externe deskundige in. Voor de 

zomer zijn hiervan de eerste resultaten beschikbaar. 

 

Sport, spelen en sportieve 

recreatie 

   

Kunst & Cultuur    



Brede Adviesraad Sociaal 

Domein 

Sociale ontwikkeling Brede Adviesraad Sociaal Domein De brede Adviesraad Sociaal Domein is bijna een 

half jaar geleden van start gegaan. In de afgelopen 

maanden heeft de Adviesraad actief gezocht naar 

nieuwe leden om volledig op sterkte te komen. 

Deze zoektocht heeft er toe geleid dat op dinsdag 

4 april jl. drie nieuwe leden officieel konden worden 

benoemd. De Adviesraad telt nu in totaal 10 leden. 

De werving van nieuwe leden wordt verder 

voortgezet, tot de Adviesraad in totaal zo’n 15 

leden telt. 

Simco Kruijer 

Wonen Ruimtelijke Ontwikkeling Ontwikkeling stad Schagen We werken continue aan inbreidingen en 

uitbreidingen. Om ook in de toekomst voldoende 

sturing te kunnen geven aan gebiedsontwikkelingen 

in de totale stad, vanuit de Omgevingsvisie 

beschouwd, wordt de ontwikkelvisie Stad Schagen 

2040 aangeboden ter vaststelling. De visie wordt ter 

inzage gelegd in april. Het vormt het raamwerk 

waarbinnen gebiedsontwikkkelingen zoals Schagen 

Oost en wonen nabij/in het centrum moeten 

worden uitgewerkt. 

  Ontwikkeling kern Petten In Petten heeft reeds een informatieavond 

plaatsgevonden waar circa 200 bezoekers waren. 

De opbrengst van deze avond is verwerkt in een 

ontwerp ontwikkelvisie. Wanneer deze ter inzage 

gelegd kan worden wordt de raad daarover 

geïnformeerd. 

  Ontwikkeling kern Callantsoog In Callantsoog wordt met de klankbordgroep de 

laatste hand gelegd aan een ontwerp-visie. 

Hiervoor wordt een informatiemoment ingepland en 

daarover wordt de raad geïnformeerd.  

  Alliander – Oudesluis en ’t Zand Noord Alliander heeft ons eind maart 2023 in een gesprek 

duidelijk gemaakt dat er voor 2 

woningbouwontwikkelingen waarschijnlijk tot 2026 

geen nieuwe stroomaansluitingen kunnen worden 

afgegeven. Het gaat om 12 sociale 

huurappartementen in Oudesluis (het Melchiorhof ) 



en kwadrant 3 en 4 in het ’t Zand Noord met totaal 

150 woningen. De reden hiervoor is dat de midden 

spanningsleiding afkomstig van het voedingsstation 

Anna Paulowna over zijn capaciteit is en de 

plannen om deze verbinding uit te breiden niet 

eerder dan medio/eind 2025 gerealiseerd zijn. Het 

gevolg zou kunnen zijn dat oplevering van deze 

woningen ernstige vertraging oplevert, mogelijk met 

enkele jaren. Samen met de ontwikkelaars en de 

aannemers zijn we aan het onderzoeken welke 

mogelijkheden er zijn om door te ontwikkelen zodat 

de woningen volgens planning bewoonbaar 

opgeleverd kunnen worden. We informeren de 

raad actief over de uitkomsten.  

  Natuurinclusief Bouwen 

 

Bij de begroting 2023 heeft JessLokaal een vraag 

gesteld over natuurinclusief bouwen bij exclusieve 

woningbouwinitiatieven (1 of 2 woningen op kavels 

van particulieren). Bij specifiek exclusieve 

woningbouwprojecten lijkt weinig winst te behalen 

wat betreft natuurinclusief bouwen. Hiervoor moet 

worden gekeken naar alle nieuwbouwprojecten. 

Het college ziet de vraag van JessLokaal als een 

stimulans en is op dit moment bezig met een 

onderzoek naar het vergroten en stimuleren van 

biodiversiteit bij alle nieuwbouwprojecten 

(ongeacht aantal woningen).  

  Project de Veldwachter In de afgelopen weken heeft Bot Bouw 

heiwerkzaamheden verricht aan 

woningbouwproject de Veldwachter. Enkele 

omwonenden hebben last gehad van het heien en 

geven aan dat hun woning schade heeft 

opgelopen. Dit verzekeringsvraagstuk is een private 

kwestie tussen de omwonenden en Bot Bouw. De 

gemeente is niet verantwoordelijk, tegelijk hechten 

wij er wel aan dat de omwonenden en Bot Bouw er 

samen uit komen. Binnenkort sluit wethouder Kruijer 

aan bij een gesprek tussen omwonenden en Bot 

Bouw. 



  Gemeentewerf Schagerbrug De bestemmingsplanwijziging gemeentewerf 

Schagerbrug stond op de besluitvormende 

raadsvergadering van 7 februari 2023. Kort voor de 

vergadering is het agendapunt op verzoek van het 

college van de agenda afgehaald. Wij streven naar 

agendering in de OV van 20 juni 2023, maar zijn 

hierbij ook afhankelijk van externe partijen met de 

noodzakelijke expertise. Op korte termijn zal het 

college een notitie spuitzonering vaststellen. Deze 

notitie geeft het college handvaten om het 

spuitzoneringsvraagstuk goed te kunnen 

onderbouwen. 

Ruimtelijke  

Ordening 

 Commissie Ruimtelijke Kwaliteit (CRK) De uitgestelde Omgevingswet heeft betekenis voor 

de huidige welstandsadvisering. We doen ervaring 

op met het werken onder de Omgevingswet door 

leden van de erfgoedcommissie in te rouleren. Nu 

de aanstellingstermijn van een lid verloopt is 

vervanging nodig. Er wordt een voorstel voorbereid 

ter  benoeming door de raad. Binnenkort komt het 

jaarverslag van de CRK over 2022 beschikbaar. 

Over besluitvorming van de gemeentelijke 

adviescommissie onder de Omgevingswet wordt de 

raad afzonderlijk  geïnformeerd.  

   Gesprekken met Liander We hebben een gemaakt met Liander dat we elke 

6 weken een check-in te houden waarin we kijken 

hoe we congestie kunnen mitigeren door 

planningen met elkaar te delen. Ook denkt Liander 

mee over mogelijkheden voor acute problemen die 

mogelijk kunnen ontstaan bij lopende projecten. 

  Bijeenkomst voor ondernemers 4 april De gemeente is uitgenodigd om 4 april deel te 

nemen aan een bijeenkomst met ondernemers over 

energietransitie en netcongestie op uitnodiging van 

de Ondernemersfederatie Schagen. Wij lichtten toe 

wat als gemeente kunnen betekenen. 

Economische Zaken  Wonen, economie en 

mobiliteit 

Economische Agenda Het college heeft eind 2022 besloten een 

economische agenda op te stellen. De Raad en de 



ondernemers zijn hierover via een RIM geïnformeerd. 

Na deskresearch en het houden van ca. 30 

interviews met ondernemers en stakeholders 

worden op 17 april de eerste uitkomsten en te 

maken keuzes besproken tijdens een bijeenkomst  

met ondernemers waarvoor ook raadsleden zijn 

uitgenodigd. Daarna zal de agenda worden 

afgerond en geagendeerd voor het college. 

Recreatie en toerisme    

Cor Quint  

Financiën    

Ouderenbeleid  Trefpunt Gezond&Zo Op 10 mei 2023 is de officiële opening van het 

Trefpunt Gezond&Zo in Warmenhuizen. Het trefpunt 

volgt uit het project Living Lab. Bij het trefpunt 

kunnen inwoners terecht met al hun vragen over 

vitaal ouder worden, van zorg- tot welzijn en 

preventie. Positieve gezondheid vormt het 

uitgangspunt. Bij het trefpunt zijn experts aanwezig 

vanuit de verschillende organisaties op het gebied 

van welzijn, 

sport, zorg, preventie, hulpmiddelen, financiën, 

langer thuis wonen etc. Het college steunt dit 

Trefpunt en daarom zijn ook medewerkers van de 

gemeente aanwezig in het Trefpunt. Het voordeel 

van een trefpunt met al deze expertises is dat de 

inwoner direct geholpen kan worden.  

Inclusieve samenleving    

Hans Heddes 

Openbare Ruimte   Verkeer en vervoer  Stationsstraat Warmenhuizen Een aantal bewoners van de Stationsstraat 

ondervinden hinder door het zware verkeer dat 

door de straat rijdt. Deze hinder uit zich in overlast 

en schade aan de huizen. In overleg met een 

afvaardiging van de bewoners en de dorpsraad zijn 

een aantal maatregelen besproken. Deels zijn deze 

ook al uitgevoerd. Onderzocht wordt of ook de bus 

een andere route door het dorp moet gaan rijden. 



Indien dit het geval is, dan zal hiervoor de verdere 

voorbereiding opgepakt worden. 

 

 Verkeer en vervoer N9 In 2022 is er een relatief klein budget beschikbaar 

gesteld door het Rijk voor kleine maatregelen op of 

langs de N9 om de verkeersveiligheid te verbeteren. 

De gemeente Schagen vindt dit nog niet genoeg, 

want de belangrijkste grote maatregelen 

(rijbaanscheiding op de lange rechte wegdelen, 

omlegging van de weg om dorpen heen) kosten 

veel meer dan het geld wat beschikbaar is gesteld. 

De regio heeft middels een werkagenda mobiliteit 

budget beschikbaar gesteld voor 

verkeersveiligheidsmaatregelen aan de N9, N250 en 

N99. Zodoende kunnen we het Rijk met 

cofinanciering helpen om bepaalde maatregelen 

op korte termijn te realiseren. 

 

De gemeenten in de regio zijn na bekendmaking 

van het budget met het Rijk en provincie ambtelijk 

in overleg gegaan over de kleine 

verkeersveiligheidsmaatregelen. Met kleine 

maatregelen wordt bedoeld een verbetering van 

de oversteek voor fietsers, verbeterde 

wachtplaatsen voor fietsers (Sint Maartensvlotbrug 

en Burgervlotbrug), een veel duidelijkere komgrens 

daar waar de N9 een dorp doorkruist, de tijdelijke 

inzet van een flexflitser (een mobiele flitspaal; 

verzoek moet worden ingediend door de 

wegbeheerder), aanpassingen aan afslagen en 

aanpassing van fietspaden die te dicht op de N9 

liggen. Onderdeel van de overleggen was ook een 

ambtelijk locatiebezoek aan Sint Maartensvlotbrug 

en Burgervlotbrug. 

 

Er is nog geen planning bekend vanuit het Rijk en 



zijn de besproken maatregelen in de overleggen 

nog niet definitief vastgesteld. Er is een ambtelijk 

overleg tussen dorpsraden, Rijk en gemeente over 

de uitvoering van de kleine maatregelen in de 

vlotbrugdorpen op vrijdag 14 april. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Verkeer en vervoer Verkeerskundige aanpassingen 

 

Regelmatig komen er vragen binnen die een kleine 

en soms iets grotere aanpassing van de openbare 

ruimte vergen, vaak om het verkeerstechnisch 

veiliger te maken, maar soms ook in verband met 

andere redenen. Waar mogelijk worden deze 

aanpassingen meegenomen met gepland groot 

onderhoud of reconstructie. Dit is echter niet altijd 

mogelijk. In de afgelopen jaren is hiervoor geen 

budget voor gevonden, waardoor deze 

aanpassingen niet uitgevoerd komende worden. 

Om hier een inhaalslag in te slaan wordt hiervoor in 

de kadernota budget voor aangevraagd.  

  Ondergrondse containers Groeneweg De bestaande grijze containers zijn aan het einde 

van hun levensduur, daarom worden ze vervangen 

door nieuwe blauwe containers. HVC recyclet de 

containers. 

Duurzaamheid Warmte  Binnen het revolverend fonds van SVn is het 

richtgevend plafond voor de 

Duurzaamheidsleningen bereikt. 

Er wordt een collegevoorstel voorbereid om het 

richtinggevend plafond voor de 

Duurzaamheidsleningen te verhogen. Op dit 

momenteel is nog enig kapitaal beschikbaar vanuit 

de duurzaamheidslening van de voormalig 

gemeente Zijpe.  Er komt een RIM over hoe we hier 

mee omgaan. 

Duurzaamheid Elektriciteit  Nieuw beleid zon op land  Ontwerpbeleid heeft ter inzage gelegen. Er zijn div. 

zienswijzen ingeleverd. Deze nemen we mee voor 

het opstellen van het definitieve beleid. Hetgeen 

voor de zomer naar de raad komt ter vaststelling  

Openbaar Gebied Fysieke Leefomgeving Kampeerplekken NTKC Ananasbos Hans Heddes is op een bijeenkomst met bezorgde 

bewoners uit de Ruigeweg geweest. Zij hebben 

middels een handtekeningenlijst kenbaar gemaakt 



dat ze tegen de komst van een camping en het 

kappen van bomen in het ananasbos zijn. Ook 

willen zij betrokken worden bij de plannen.  

 

De gemeente heeft nog geen plan gezien. Wel is er 

een principeverzoek ingediend met de vraag of de 

gemeente in principe mee wil werken aan het 

realiseren van kampeerplekken in het ananasbos. 

Wethouder heeft aangegeven dat het om 15 

plekken gaat. Met de NTKC is afgesproken dat er 

niet meer gekapt wordt tot er duidelijkheid is over 

de toekomst van het plan. Er wordt prioriteit 

gegeven aan de handhaving van illegale kap. Ook 

worden de bewoners door de NTKC betrokken bij 

hun plannen.  Door illegale kap is dit wel lastiger 

geworden.  

 

 


